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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

in  data de 26.02.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Sorin Ilea care a fost ales preşedinte de 
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 428/2020 adoptată prin vot 
deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 17 de consilieri (lipsesc d-nul consilier Claudiu-Sorin Voinia, d-nul consilier 
Claudiu-Ștefan Ionescu, d-na consilier Laura-Valentina Borca Lucan și dna. Consilier Diana-Claudia 
Costa). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul Viceprimar Cătălin Florin 
Olar şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 315/2021, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din data de 29.01.2021 
și 16.02.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 16.02.2021 a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Având în vedere că se va propune suplimentarea ordinii de zi, este nevoie de avize 

pentru a o supune aprobării în primul rând.” 
 
Se ia o pauză de 5 min. pentru studierea materialelor și  întocmirea avizelor de 

specialitate. 
 
 D-nul Sorin Ilea: 
„Dau cuvântul d-lui Viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 

 

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI astfel: 
 
- prin introducerea după punctul 14 de pe proiectul ordinii de zi a următorului proiect 

de hotărâre: 

 

 



2 

 1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de amenajare a 
teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea acestei comisii, cu 
modificările ulterioare.” 
 

D-nul Sorin Ilea: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  Ordinea de zi va fi 

renumerotată corespunzător. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la 
alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care 
îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărârii 
aflate pe ordinea de zi?”  

 
D-nul Sorin Ilea:  
„Domnul Palcău, punctul 13. La punctul 11, domnul Vâlceanu.” 
 
D-nul Sorin Ilea:  
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind acordarea avizului pentru constituirea comisiilor de concurs/examen, respectiv a 
comisiilor de soluționare a contestațiilor la concurs/examen, pentru ocuparea funcției de Director 
financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 

de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

domnul Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la numărarea voturilor exprimate de către consilierii locali 
prin vot secret (cu buletine) privind acordarea avizului pentru constituirea comisiei de concurs/examen pentru 
ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, constatând următoarele: 

• Președinte: ec. Popa Aurelia Anișoara, Director Executiv Direcția Economica - Primăria Municipiului 
Hunedoara 
Membrii: 

• ec. Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate Primăria 
Municipiului Hunedoara; 

•  Roman Carmen Liana - Consilier - Serviciul resurse umane, salarizare - Primăria Municipiului 
Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Honoris Causa, dr. Guță Cătălin, medic primar neurologie în cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara; 

• Reprezentant Sindicatul Sanitas, as. Puvak Gabriel asistent medical generalist  în cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Secretar: ec. Rotărașu Mariana, Sef Birou Salarizare, Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, au obținut  17 voturi  “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, s-a acordat avizul pentru constituirea comisiei de concurs/examen pentru 
ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, în următoarea componență: 

• Președinte: ec. Popa Aurelia Anișoara, Director Executiv Direcția Economica - Primăria Municipiului 
Hunedoara 

• Membrii: 
ec. Bistrian Adriana Carla Ița – Șef serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate Primăria 
Municipiului Hunedoara; 

•  Roman Carmen Liana - Consilier - Serviciul resurse umane, salarizare - Primăria Municipiului 
Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Honoris Causa, dr. Guță Cătălin, medic primar neurologie în cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara; 

• Reprezentant Sindicatul Sanitas, as. Puvak Gabriel asistent medical generalist  în cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Secretar: ec. Rotărașu Mariana, Sef Birou Salarizare, Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
 

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 

de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și domnul 
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Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la numărarea voturilor exprimate de către consilierii locali prin vot 
secret (cu buletine) privind acordarea avizului pentru constituirea comisiei de soluționare a contestațiilor la 
concursul/examenul  pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul comitetului director al 
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, constatând următoarele: 

• Președinte: ec. Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern - Primăria 
Municipiului Hunedoara; 
Membrii: 

• ec. Popa Carmen Daniela - Șef serviciu – Serviciul Impozite și taxe locale, impunere, constatare, control 
- Primăria Municipiului Hunedoara 

• Moldovan Corina Daniela – Inspector - Serviciul resurse umane, salarizare - Primăria Municipiului 
Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Honoris Causa, dr. Marin Cecilia, medic primar ATI în cadrul  Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Sanitas, as. Haluca Elena Marinela, asistent medical generalist în cadrul  
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Secretar: ec. Rotărașu Mariana, Sef Birou Salarizare, Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, , au obținut  17 voturi  “pentru”  

 
În urma acestor rezultate, s-a acordat avizul pentru constituirea comisiei de soluționare a 

contestațiilor la concursul/examenul  pentru ocuparea funcției de Director financiar contabil din cadrul 
comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, în următoarea componență: 

 
• Președinte: ec. Duca Ana Maria – Auditor superior – Compartiment Audit Intern - Primăria 

Municipiului Hunedoara; 
Membrii: 

• ec. Popa Carmen Daniela - Șef serviciu – Serviciul Impozite și taxe locale, impunere, constatare, control 
- Primăria Municipiului Hunedoara 

• Moldovan Corina Daniela – Inspector - Serviciul resurse umane, salarizare - Primăria Municipiului 
Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Honoris Causa, dr. Marin Cecilia, medic primar ATI în cadrul  Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Reprezentant Sindicatul Sanitas, as. Haluca Elena Marinela, asistent medical generalist în cadrul  
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 

• Secretar: ec. Rotărașu Mariana, Sef Birou Salarizare, Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 42/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr.379/2017 privind aprobarea Metodologiei de organizare şi desfăşurare a concursurilor/examenelor 
pentru ocuparea funcţiilor specifice Comitetului Director din Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 43/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a  Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 44/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind acordarea de stimulente financiare personalului medical și de specialitate din cadrul  
Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Sebastian Popa:  
„Deci vreau să spun că în primul rând mă bucur să aud că conducerea spitalului își 

îndreaptă atenția spre angajați, către personalul medical și către personalul de specialitate și pe această 
cale chiar vreau să-l felicit pe ...”  

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Am o rugăminte, chiar dacă vorbiți să vă puneți masca.” 
 
D-nul Sebastian Popa:  
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„Am înțeles. Am crezut că nu se aude. Și pe această cale, asta vroiam să zic, îl felicit pe 
domnul manager și în același timp personalul pe care dânsul îl coordonează pentru un an foarte bun pe 
care l-au făcut acolo la spital. Știm că Spitalul municipal din Hunedoara, probabil este cel mai bun 
spital municipal, cel puțin din județ, părerea mea și părerea cetățenilor din câte am vorbit cu dânșii, 
probabil întrece chiar spitalul județean Hunedoara. 

Da. Dar totuși aș avea de făcut o obiecție și un amendament la acest proiect de hotărâre. 
Am dat câteva telefoane în țară, am câțiva prieteni care lucrează la spital și știu că aceste stimulente s-
au mai dat și la alte spitale. Totuși au apărut anumite tensiuni din cauza inechității cu privire la 
acordarea acestor stimulente și am vrea să fim siguri că sunt date în mod echitabil. Ce vreau să spun 
prin acest lucru? știu din alte părți repet, din ceeea ce m-am informat, multe secții care au avut foarte 
puțin sau chiar deloc bolnavi, au primit același stimulent cu secțiile care au avut mulți, sau care au fost 
pline pe toată perioada pandemiei. Doar acest aspect aș vrea să-l semnalez și în același timp 
amendamentul care iese din obiecția mea este reprezentat de faptul că aș dori ca regulamentul pe baza 
căruia vor fi acordate aceste stimulente să se reîntoarcă la Consiliul Local și să putem să abordăm un 
vot cu privire la acest regulament.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
„Păi, acesta nu e un amendament la hotărâre.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Vă rog să formulați amendamentul exact cum doriți să sune, în cazul în care 

îndeplinește condițiile legale, o să primească și viza secretarului, în cazul în care nu îndeplinește 
condițiile legale, legea spune că dvs. puteți să-l aprobați pe propria răspundere, și oricum de supus la 
vot îl vom supune. Dvs. să-l formulați întocmai cum doriți. Mai mult decât atât, cred că înainte de a 
formula amendamentul, ar trebui să dăm cuvântul domnului manager, că eu din câte știu există un 
regulament.” 

 
D-nul. manager Spitalul municipal Hunedoara – Radu Budae  
„Vă mulțumesc frumos. Mulțumesc în primul rând pentru cuvintele frumoase, echipa 

medicală chiar merită. Aici sunt două lucruri pe care aș vrea să le diferențiem. Și foarte bine ați spus, e 
adevărat, nici eu nu sunt de acord dar din păcate nu avem ce face local. Ce spuneți dvs. este vorba 
despre stimulentele medicale care vin prin transferul de la Casă (CAS), care într-adevăr au venit într-un 
mod care nu stimulează performanța. Știți că, nu conteză că ai avut un bolnav pe secție sau ai avut 50 e 
același stimulet. Este adevărat, suntem perfect de acord, dar este o lege națională. Acolo este vorba de 
stimulente medicale. Stimulentele pe care noi le solicităm acuma, solicităm avizul, o să le dăm din 
bugetul nostru, sunt stimulente financiare pentru personalul nemedical. Și ca să fie toate lucrurile foarte 
clare, deci e vorba de personal nemedical. Nu vorbesc de asistente și medici care primesc stimulente și 
sporuri, ei primesc de la Minister și de la Casă. Eu vin din mediul privat și nici eu nu sunt de acord cu 
chestia asta, ai un bolnav sau ai 50. 

Încă odată, deci vorbesc de stimulente financiare pentru personal nemedical și ca să fie 
din capul locului stabilite niște lucruri, nu discutăm de conducerea spitalului, mă refer la mine și la 
directorul medical. Nu suntem incluși, n-am fost incluși niciodată. Asta făcând analogie, dacă vă 
amintiți, Condilil județean spunea pentru aș păstra echipa de management fiind salariile mici, spuneau 
ei, cu toate că nu este așa, că au acordat într-o ședință anterioară stimulente doar Comitetului director. 
Sunt convins că știți. Nu, la noi Comitetul director este exclus din aceste stimulente, o să vă și citesc și 
o să vedeți de ce v-aș ruga să le aprobați. Singurul membru al Comitetului director care este inclus aici 
este Directorul financiar. Directorul financiar este cel care conduce Spitalul municipal din Hunedoara 
din punct de vedere financiar. Are pe mână o groază de bani. Are un salariu, am să vă citesc imediat, de 
5.000 lei. Acesta este salariul doamnei director financiar. Și în susținerea afirmației mele, a apărut în 
presă zilele trecute un proiect de la Consiulul Județean Sibiu, poate dvs. ați văzut, în care Consiul 
Județean Sibiu propune aceste stimulente pentru directorii financiari. Adică nu vine nimeni la concurs. 
Niciun economist bun nu stă pe 5000 de lei. Și, cu atât mai mult vă spun, eu am găsit-o pe doamna 
directoare acolo, din celelalt mandat, este un super profesionist. Și am să vă dau și câteva exemple: 
jurist, șef birou, șofer. De exemplu șoferii noștri au niște salarii foarte mici. Le-am dat stimulentele care 
au venit de la ... pentru Covid. A venit Curtea de Conturi și le-au dat înapoi. La șoferi, cu toate că ei 
manevrau probe, duceau pacienți între cele două clădiri ale spitalului. Totalul stimulentelor despre care 
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vorbim pentru personalul nemedical, cu salarii care să știți că în spitale, și eu recunosc asta, în spitale 
salariile sunt bune în momentul de față dar vorbim de partea medicală, în partea nemedicală salariile 
sunt foarte mici. Și vă și dau exemple dacă vreți: un jurist are salar de 3.300 (lei) net, nu e nici puțin dar 
nu este nici foarte foarte mult. Cuantumul pe lună al stimulentelor financiare pentru personalul 
nemedical este de 75.000 de lei care îl suportăm din bugetul nostru dacă dvs. îi acordați aprobare.”  

 
D-nul Sebastian Popa:  
„Am înțeles. Vă mulțumesc pentru explicații dar înseamnă că nu știu, proiectul de 

hotărâre e greșit sau, că aici scrie... ” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„În lege așa este prevederea, medical și nemedical,  așa am copiat-o din lege. Dar, după 

explicațiile date, dacă vă mai susțineți amendamentul, vă rog să-l formulați. Dacă considerați că 
explicațiile date de domnul manager v-au schimbat opinia nu-l mai mențineți.” 

 
D-nul Sebastian Popa:  
„Da, am înțeles. Regulamentul este deja făcut, nu? ziceați. Păi atunci dacă e deja 

făcut...” 
 
D-nul. manager Spitalul municipal Hunedoara – Radu Budae  
„Mai mult decât atât eu am hotărârea pe care tot acest Consiliu Local a făcut-o, 

dispoziția nr. 327, este o hotărâre de la finele anului trecut prin care ați aprobat exact în aceeași formă 
s-a aprobat pentru 2020.” 

 
D-nul Sebastian Popa:  
„În acest caz, dacă regulamentul deja există și dacă s-au mai acordat aceste suplimente, 

stimulente salariale, nu mai este valabil (amendamentul).” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Facem specificația că în sală sunt 19 consilieri. Este prezent și domnul Voinia și 

domnul Ionescu.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 45/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr. 42/2018 privind aprobarea delegării de gestiune, prin negociere directă, a unor activități edilitar-
gospodărești a serviciului public de administrare a domeniului public și privat al municipiului 
Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-V se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 46/2021 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 6 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 
de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 278/19/08.04.2015, cu 
modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința spațiului în suprafață de 1 mp, aflat în 
incinta Primăriei Municipiul Hunedoara, corp 1, proprietatea Municipiului Hunedoara, în vederea 
instalării unor automate de băuturi calde și reci. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 47/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adițional la contractul de închiriere nr. 875/2011,având ca obiect 
folosința spațiului în suprafață de 18,93 mp, situat în Municipiul   Hunedoara, str. George Enescu, 
nr.24, proprietatea privată a Municipiului Hunedoara, cu destinația cabinet medical stomatologic. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr. 48/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect 

de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, strada 
Trandafirilor, nr. 7, bl. 17 sc. A, etaj 6, ap. 37. 

 

Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 49/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 6/27.01.2021, încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Beghean Marin. 

 
. Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 50/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 5/26.01.2021, încheiat 
între Municipiul Hunedoara și  Velcherean Maria . 

 
. Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 51/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în 
municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2021. 
 

Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Întrucât subvenția nu a scăzut, dimpotrivă a crescut, a ajuns la 1.200.000.000 bani 

vechi. Nici nu am primit planul de eficientizare de la conducerea acestei societăți așa cum am cerut. 
Am spus că dacă o să primim, îi vom acorda un răgaz de o jumătate de an, un an, să vedem că se ocupă 
de această societate și reduce aceste cheltuieli. Din acest motiv, noi cel puțin, consilierii locali ai PNL 
ne vom împotrivi pentru acordarea acestei subvenții. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Fac mențiunea că, domnul Vâlceanu nu participă la vot la acest punct. Și-a anunțat 

neparticiparea la vot. 
Domnule Fan, doriți să spuneți ceva? Vă rog.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”Bună ziua. Doamnelor și domnilor consilieri, în ultima lună au existat trei controale de 

la trei instituții ale Statului care verifică regulile impuse de către Guvern și de către Comitetul de 
Urgență. Adică, Poliția Municipiului, Poliția Rutieră și ISCTR –ul și Jandarmeria, urcă în mașini și 
numără numărul de călători care se află în acel mijloc de transport. Adică, trebuie păstrată distanța. Nici 
un autobuz nu poate circula cu o capacitate mai mare de 50%. Noi ne aflăm în această situație din 13 
Aprilie 2020. Știți foarte bine domnule Gherman, subvenția a fost între 30.000 și 50.000 în condiții 
normale. În aceste condiții de pandemie, nu există plan de eficientizare și de creștere a veniturilor. Nu 
se poate. Prin lege, nu putem crește veniturile. Nu avem cum.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Spuneți că legea nu vă lasă să creșteți veniturile?” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”Sigur că da.” 
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D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Mă îndoiesc.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”Nu avem cum. Atâta timp cât se circulă la 50% din capacitate maxim. Acele instituții 

ale Statului, numără numărul de călători. Deci data viitoare când o să apară, de trei ori au venit într-o 
lună, eu personal o să vă solicit să veniți să asistați la acele controale. Se numără fiecare persoană din 
autobuz.”  

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Nu am datele, dar anul trecut, de când este pandemia, a fost subvenția mai mare de 

120.000 de mii?” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”Asta este subvenția de fiecare dată. O verificăm. V-am trimis-o.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”De fiecare dată, nu știu. Situația pandemică anul trecut când a fost starea de 

urgență…..?” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”La pandemie, noi suntem în alertă. În situația de pandemie, nu am făcut nici un fel de 

distribuție și am circulat total gratuit și a fost subvenția 200.000 de mii. Eu v-am trimis toate datele. 
Oricând vă stau la dispoziție cu orice și de ce rămân eu uimit, domnule Gherman? Dumneavoastră știți 
exact ce este acolo. Și vă pot oferi oricând, în orice moment orice fel de date. Până nu vom ieși din 
această situație, nu există plan de eficientizare. Distribuția noastră, adică a Primăriei, către aceste 
persoane cu facilități, ea se ridică la o sumă totală de 200.000 pe lună. Știți că acum am făcut distribuție 
pe 377.000 pe trei luni? Deci scad veniturile, inclusiv din facilități. Mulțumesc.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Deci managementul poate să ne facă un plan de eficientizare, indiferent de situație.” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Societate Prim Transprest: 
”În condiții normale.” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Mulțumim domnule Fan, mulțumim domnule Gherman.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Specificăm că domnul Vâlceanu nu participă nici la dezbateri și nici la vot.” 
 
Domnul consilier Constantin Vâlceanu, a anunțat că nu participă nici la dezbateri și 

nici la vot. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, Predică 

Mihaela – Alina, Voinia Claudiu – Sorin, Cristea Maria, Muntean Petru, Ilea Sorin, Palcău 
Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia – Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, Constantin 
Ioan, Bolosin Florin) și 6 voturi ”împotrivă” (Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, Ionescu 
Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Popa Sebastian  - Alexandru, Harabagiu Robert – 
Răzvan) 

Art. 1-4 se aprobă în unanimitate cu 12 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, 
Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu – Sorin, Cristea Maria, Muntean Petru, Ilea Sorin, 
Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia – Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, 
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Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 6 voturi ”împotrivă” (Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Popa Sebastian  - Alexandru, Harabagiu 
Robert – Răzvan) 

Hotărârea nr. 52/2021 se aprobă cu 12 voturi ”pentru” (Olar Cătălin – Florin, 
Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu – Sorin, Cristea Maria, Muntean Petru, Ilea Sorin, 
Palcău Ciprian - Ștefan, Gherghina Horia – Trăian, Sevastru Bujor – Virgil, Popa Mircea, 
Constantin Ioan, Bolosin Florin) și 6 voturi ”împotrivă” (Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian, 
Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Popa Sebastian  - Alexandru, Harabagiu 
Robert – Răzvan) 
 

La punctul 12 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea privată a 
municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
. Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 53/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind transmiterea în administrare către  Societatea APA PROD S.A. Deva a unor bunuri 
aferente serviciului local de transport şi distribuţie a apei potabile şi a serviciului de canalizare, 
realizate de municipiul Hunedoara . 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Specificăm că domnul Palcău nu participă nici la dezbateri și nici la vot.” 
 
Domnul consilier Ciprian - Ștefan Palcău, a anunțat că nu participă nici la dezbateri 

și nici la vot. 
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Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 54/2021 cu 18 voturi ”pentru” 
 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unitățile locative construite de către 
Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara, Str. Luncii, nr.2, blocul 7 şi Aleea 
Cîmpului, nr.4, blocul 6. 

 
. Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
D-nul Ciprian - Ștefan Palcău: 
”Doresc să fac un amendament. La Anexa nr. 1, la proiectul de hotărâre nr. 

58/16.02.2021, respectiv tabelul cu locatarii blocului nr. 6, ANL situat în Hunedoara, Aleea Cîmpului, 
nr.4, la poziția 15, în loc de Amarie Corina Daniela, se va trece Moldovan Corina Daniela. Iar în 
tabelul cu locatarii blocului cu nr. 7, ANL situat în Hunedoara Str. Luncii, nr. 2, la poziția 13, la coloana 
”valabilitate contract”, în loc de 04.03.2021, se va trece 04.03.2022. Mulțumesc.” 

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Ciprian - Ștefan Palcău care se 

aprobă în unanimitate.     
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 55/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 224/2016 privind 
aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a 
municipiului Hunedoara, precum și organizarea acestei comisii, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
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articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 

de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și 

domnul Sorin Ilea - președinte de ședință, au procedat la numărarea voturilor exprimate de către consilierii locali 
prin vot secret (cu buletine) pentru aprobarea  modificării anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
224/2016, cu modificările ulterioare, respectiv modificarea comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și 
urbanism a municipiului Hunedoara, constatând 19 voturi ”pentru”. 

În urma acestor rezultate,  comisia tehnică de amenajare a teritoriului și urbanism a 
municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 

Președinte: Dan Bobouțanu Primar 

Secretar (fără drept de vot): Dumitrescu Simona Elena  Inspector- Birou Urbanism 

Membrii: 

Amelia Andrei Arhitect- șef- Consiliul Județean Hunedoara 

Enyedi Dan 
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din România – 

Filiala Hunedoara 

Crîng Cornel  
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din România – 

Filiala Hunedoara 

Dan Octavian Mihăilă  
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din România – 

Filiala Hunedoara 

Popa Ilie  
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din România – 

Filiala Hunedoara 

Bălos Angelica 
Consilier- Direcția Județeană pentru Cultură 

Hunedoara 

Maier Kristina 
Consilier- Serviciul Administrarea 

Domeniului Public și Privat 

Moise Iulica Dorina Șef birou- Birou Urbanism 

Popa Cristina Marinela Inspector - Birou Urbanism 

Pintea Gelu Vasile 
Consilier- Compartiment Protecţia Muncii si 

a Mediului 

Nimu Ioan 
Șef serviciu - Serviciu Administrare 

Domeniu Public si Privat 

Hanga Mircea Radu  Şef birou- Birou Investiții 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  

Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 56/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui 
preşedinte de şedinţă  pentru perioada 01.03.2021-30.04.2021. 

 
Se dă cuvântul dlui. Viceprimar care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Constantin Ioan: 
”Pentru perioada 01.03.2021-30.04.2021 ca președinte a Consiliului Local, propun pe 

domnul Mircea – Marcel Popa.”  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 57/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi prezentarea plângerii prealabile formulată de către d-na B. 

M. L. înregistrată sub nr.8926/08.02.2021. 
                                                                                                                                        

La punctul 18 al ordinii de zi prezentarea procesului verbal al Comisiei mixte stabilite 
prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 14/2021. 
 

 La punctul 19 al ordinii de zi. Diverse 
 
La punctul diverse, se dă cuvântul domnilor consilieri.  

 

Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Stimați colegi, așa cum știți de două zile ne aflăm în scenariul roșu. Cred că este clar 

pentru toată lumea ce înseamnă asta. Ieri în Hunedoara, rata era de 3,43%. Informație primită de 
Inspectoratul școlar Județean Hunedoara și de școli de la DSP. Bănuiesc că sunteți și dumneavoastră la 
curent cu această rată. Se pare că rata este în creștere și vorbesc acum în numele opoziției, în condițiile 
date, noi nu ne vom mai prezenta fizic la ședințele Consiliului Local, și nu înțeleg de ce și această 
ședință a fost ținută cu prezență fizică, încălcând legea.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Când a fost convocată această ședință, rata de infectare nu era de 3%.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Între timp, puteam să schimbăm.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă îmi permiteți, legea vă asigur că nu s-a încălcat.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Domnule Secretar, noi nu avem distanța de 1, 5 metri între noi.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Există niște reglementări, chiar dacă este sub 3% rata de infectare.  Dacă măsurăm cu 

ruleta aici, nu cred că ne încadrăm. La câte persoane suntem.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Distanța, din respect pentru dumneavoastră, pentru a nu vă trata ca pe niște copii de la 

școală, v-am lăsat să alegeți. Este loc. Cei mai vechi știu că și înainte se păstra distanța. Nu am vrut să 
vă tratez ca pe niște copii la școală și să vă așez cu mâna. Era loc.  

Iar ședințele s-au desfășurat așa, tot la cererea dumneavoastră pentru că ați vrut să fie 
publice, ați vrut să vină publicul. Amintiți-vă că acum vreo 2,3 ședințe am avut polemici pe această 
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temă.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Dacă îmi permiteți, vă rog să fiți puțin atent la ceea ce declar. Eu am spus să fie 

publice, dar nu am zis cu participare la sediul Primăriei. Așa că vă rog, pe viitor să nu-mi puneți mie în 
cârcă.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Exact. Să nu dezinformați.” 
  
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu v-am pomenit numele.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Nu mi-ați pomenit numele dar în același timp, eu am făcut acel amendament.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Ați făcut o solicitare, nu un amendament.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Da exact, o solicitare, să fie publice nu să fie cu prezență fizică și acest lucru vi l-am 

semnalat și în ședința respectivă.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnilor consilieri, dacă dumneavoastră decideți că nu trebuie să ne mai întâlnim, nu 

ne mai întâlnim. Tot dumneavoastră ați solicitat.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Vă rog să mă lăsați să îmi termin ideea.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Nu v-ați înscris la cuvânt. Nu forțați nota, doar să vă terminați dumneavoastră ideea. 

Nu vorbește fiecare cum vrea.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Nu, dar a fost cu mesaj.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Să ne întoarcem și să punctăm. Dacă doreați să păstrați distanța și să respectați legea, 

era loc în sală. Să păstrați distanța și să respectați legea. Din respect pentru dumneavoastră, am 
considerat că nu este cazul să vă așez eu cu mâna, că știți și dumneavoastră mai bine decât mine. Iar de 
acum înainte, dacă dumneavoastră doriți ca ședințele să se desfășoare on-line, nu este nici o problemă, 
se pot desfășura on-line. ” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Da, dorim să se desfășoare on-line.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Dorim să se respecte legea.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Cine ”dorim”? ” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Păi doriți dumneavoastră, dar…” 
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Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Am spus că vorbesc în numele opoziției. Sunteți atent la ce vorbesc?” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Dorim să se respecte legea, să nu ne expuneți la infectare. Pentru că stăm aici unul într-

altul. Eu vă garantez că dacă vine un control, nu se respectă legea aici.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Haideți să vă explic. Domnule consilier, atât de mult fluctuează de la zi la zi această 

rată de infectare încât, dacă astăzi ne uităm, poate o să fie sub 3%. Depinde. Ajunge într-o zi de este 
2,20% și într-o zi 3,08%. Fluctuează foarte mult.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Da, dar eu vă garantez că și la 2,20% în conformitate cu reglementările, nu suntem în 

legalitate atâtea persoane prezente aici de față.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, eu v-am spus argumentul pentru care nu v-am așezat cu mâna. Dacă 

se vor mai desfășura astfel de ședințe, o să am grijă să vă așez pe fiecare la 2 metri distanță. 
Ca să finalizăm, cred că fiecare partid, pentru că nu se poate supune la vot pentru că nu 

este un proiect de hotărâre ca să poată să fie supus la vot, vă rog să faceți în scris fiecare grup din 
Consiliu, în ce condiții doriți să se desfășoare ședințele. On-line sau la sediu sau la SIT sau unde o să 
găsim să îndeplinim condițiile legale pentru desfășurarea ședințelor.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Dar cred că este inutil. O singură persoană dacă vrea, nu cred că restul poate să-l 

forțeze să se expună la a se îmbolnăvi. Deci aici nu este cu vot. Degeaba este unul kamikaze și vrea el, 
că nu-l interesează.” 

 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, ședințele nu sunt ilegale dacă se pot păstra acei 2 metri.”  
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Unde se pot păstra cei 2 metri? Și nu se reglementează doar de cei 2 metri, este o 

reglementare și de timp. Și dacă stai la 1,5, 2 metri, nu ai voie mai mult de 15 minute.”  
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Înainte de următoarea ședință, veți fi anunțați cum se va desfășura.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Așa cum știți, acum câteva zile s-a dat sentința în cazul blocurilor nefinalizate pe Str. 1 

Decembrie. Instanța a decis obligarea deținătorilor de a împrejmui blocurile și de a le păzi. Din câte 
știu eu, este o hotărâre a Consiliului Local în ce privește impozitarea clădirilor degradate, însă consider 
că în Consiliul Local putem lua decizii suplimentare pentru a-i determina pe proprietarii acestor clădiri 
să le îngrijească. Sunt câteva clădiri în Hunedoara, de-a dreptul problematice. Una dintre aceste clădiri 
este turnul de apă, în drumul spre Castel, cu structura de rezistență compromisă, el este un pericol atât 
pentru locuitorii orașului, cât și pentru turiști. Aș vrea, împreună cu colegii de la PSD dacă sunt de 
acord, să ne gândim să facem o hotărâre, astfel încât să le impunem proprietarilor acestor clădiri să aibă 
grijă de clădirile pe care le au în proprietate. Este vorba și de Cinematograful Modern și de câteva 
blocuri aflate în stare de degradare.  

Aș propune, nici nu știu care ar fi cea mai bună variantă, ca să se blocheze accesul în 
aceste clădiri și atât pe intrări și pe ferestre cu niște panouri de tablă. Ar trebui să ne gândim împreună 
să facem o hotărâre, astfel încât să treacă, pentru că degeaba propunem noi de la opoziție, dacă 
dumneavoastră din PSD, nu sunteți de acord. Să vă gândiți până la următoarea ședință și să luăm o 
hotărâre.” 

 



18 

D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Înainte de a vă gândi, dacă îmi permiteți să vă sugerez sau să dau câteva lămuriri. Cu 

privire la acele clădiri neîngrijite, avem o inventariere a lor și se va proceda la majorarea cu 500% a 
impozitării. Cu privire la Cinematograful Modern, este în lucru și Cinematograful Modern și celelalte 
două blocuri din Micro 6, care cred că dinainte de Revoluție nu s-a mai lucrat la ele. Este în lucru la 
Compartimentul Juridic, vom deschide și acolo acțiune ca și pe Str. Moldovei. Primul capăt de cerere al 
acțiunii, a fost demolarea. Instanța a decis că nu este cazul să fie demolate, doar să fie împrejmuite și 
păzite pentru a nu fi un pericol. Ne vom judeca în apel și vom cere în continuare demolarea, nu știu 
dacă vom obține demolarea, poate că nici nu este cazul să obținem demolarea, dar până la urmă ideal ar 
fi să se realizeze acele locuințe unde se mai pot realiza, iar cu privire la faptul că să puneți și să 
îngrădiți și să faceți, vreau să vă gândiți că discutăm de o proprietate privată a cuiva. Fără o sentință 
judecătorească, opinia mea este că intrați pe un teren minat.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Și cu turnul acesta de apă, ce facem? Pentru că este un pericol. Dacă vă duceți să vedeți 

structura de rezistență, este compromisă. Oricând poate să cadă pe cineva.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Vom deschide acțiune și acolo, dar fără o sentință judecătorească pe o proprietate 

privată…Cum decideți dumneavoastră. Eu doar vă atrag atenția să realizați înainte să veniți cu 
propuneri. În rest, orice propunere legală, este binevenită.”  

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Da, eu mă gândesc că aceste clădiri abandonate, sunt un pericol pentru că în primul 

rând acolo sunt oameni.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Vă dau dreptate că sunt un pericol, tocmai de aceea s-au și inventariat și încercăm să 

găsim soluțiile juridice și legale pentru fiecare. Nu va fi ușor. Și acest proces pe are l-am avut pe Str. 
Moldovei, după cum bine ați văzut numărul dosarului, ne-am judecat din 2017 și până în prezent. Și nu 
este gata, va fi apel. Nu vor fi  niște soluții ușoare, dar trebuie luate în evidență, pentru că într-adevăr 
sunt un real pericol pentru populație.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Și va fi pusă în executare această Hotărâre pentru că Societatea este în insolvență.” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Bună parte din Societățile sunt în insolvență și dacă le majorăm impozitul nu o să-i 

afecteze foarte mult. O să încercăm cu atât mai mult, să vedem ce soluții găsim.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Mulțumesc.”     
    
D-nul Sorin Ilea: 
„Mulțumesc. Declar ședința închisă!” 

 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                           
                     Sorin Ilea                                                                        Militon Dănuț  Laslău      
  
 
 
 
Întocmit, 
Teodora Mălai 
 
Larisa Giurca 


